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Št.: 900-1/2019/7 

Datum: 17. 6. 2019 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
  

4. seje Sveta staršev v šolskem letu 2018/2019, ki je bila v torek, 4. 6. 2019, ob 18. uri v 

Osnovni šoli Dušana Flisa Hoče, v glasbeni učilnici – učilnica številka 22. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: 15 prisotnih staršev (priložena lista prisotnosti) 

Ravnatelj: g. Alojz Velički 

Pomočnica ravnatelja: ga. Darja Vantur 

Vodja podružnične šole: ga. Lidija Šoštarič 

Vodja učbeniškega sklada: ga. Lidija Mazgan 

Predstavniki Občine Hoče-Slivnica: g. Marko Soršak, župan, g. Peter Cokan, direktor občinske 

uprave 

Zapisnikarica: ga. Martina Fras 

 

Odsotni predstavniki: 
Predstavniki staršev šole: 1. b, 1. d, 2. b, 3. b, 4. a, 4. c, 5. a, 6. b, 6. c, 7. a, 7. c, 8. c, 9. a, 9. c. 

 

Dnevni red: 

1. Uvodni pozdrav, ugotovitev sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice. 

2. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 2. in 3. seje. 

3. Problematika šolske kuhinje in jedilnice. 

4. Poročilo ravnatelja. 

5. Potrditev cen delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv (atlasi, karte…) za šolsko leto 

2019/20. 

6. Predlogi in pobude staršev. 

7. Razno. 

 

AD1  Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice 
 

Predsednica pozdravi zbrane in preveri prisotnost. Ugotovi, da je seja sklepčna, saj je bilo 

prisotnih 15 predstavnikov šole od skupno 29 predstavnikov. Predsednica poda predlog za 

zapisnikarico, ga. Martino Fras, katero predstavniki staršev soglasno potrdijo. V nadaljevanju 

predstavi dnevni red 4. seje Sveta staršev.  

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, prisotnih je bilo 15 predstavnikov razredov, 

predstavniki so potrdili predlagani dnevni red (15 ZA). 

SKLEP 2: Za zapisnikarico Sveta staršev so imenovali ga. Martino Fras (15 ZA). 

 

 

AD2 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 2. in 3. seje. 

 

Predsednica predstavi sklepe zapisnika 2. seje Sveta staršev z dne 12. 2. 2019 in sklepe 3. seje 

z dne 17. 4. 2019 in ker ni bilo pripomb, oba zapisnika predstavniki staršev soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 3: Predstavniki Sveta staršev soglasno potrdijo zapisnik 2. seje Sveta staršev z dne 12. 
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2. 2019 in zapisnik 3. seje Sveta staršev z dne 17. 4. 2019 (ZA 15). 

 

AD3 Problematika šolske kuhinje in jedilnice 

 

Predsednica preda uvodno besedo ravnatelju, da na kratko predstavi problematiko šolske 

jedilnice in kuhinje. Ravnatelj pozdravi vse zbrane, še posebej oba gosta iz Občine Hoče-

Slivnica, župana g. Marka Soršaka in direktorja občinske uprave, g. Petra Cokana. Že več let je 

znano, da je jedilnica premajhna, saj je na šoli vedno več otrok, vsak dan ima kosilo več kot 

500 otrok. Ravnatelj pove, da je za vse učence poskrbljeno, da imajo prostor za kosilo, ki ga 

lahko v miru pojedo, nihče izmed učencev ni lačen, pogoji pa seveda niso najugodnejši za vse. 

Ker se že nekaj časa govori o širitvi jedilnice, so na pobudo staršev iz prejšnje seje povabili 

predstavnike občine, da nam iz prve roke pojasnijo, kako bo v prihodnje z jedilnico in kuhinjo. 

 

Ravnatelj preda besedo predstavnikoma občine. Gospod župan pove, da je bila lani izdelana 

zasnova za širitev jedilnice in kuhinje. Že pred 10. leti je bila dana pobuda s strani zavoda za 

širitev vrtca, saj je premajhen, v tem času se je že povečal vrtec v Rogozi, kasneje še vrtec v 

Slivnici, tako da je sedaj potrebno povečati še vrtec v Hočah. Pred tem se je vlagalo tudi v razna 

popravila elektro instalacij in podobno. Za izgradnjo novega vrtca je Občina dobila velik delež 

sredstev iz Eko sklada, katere je smotrno izkoristiti. 

 

Občina je že izdelala idejno zasnovo za prenovo kuhinje in jedilnice in najkasneje v mesecu 

juliju bo tudi razpis za izbiro ponudnikov za pripravo načrtov in dokumentacije. Realno gledano 

bo nekje v roku 8. mesecev pridobljena vsa potrebna dokumentacija. Realna ocena, da je nova 

kuhinja in jedilnica zgrajena, je leto 2023. 

 

Starša je zanimalo, ali lahko dobimo vpogled v dokumentacijo, načrte, vrednost… 

 

Gospod župan pojasni, da so na internetni strani Občine Hoče-Slivnica javno razkriti načrti, 

vrednosti investicije in da je projekt res podrobno in nazorno predstavljen. Ta podatek potrdi 

tudi ena predstavnica staršev. 

 

V proračunu za letošnje leto so tudi drugi projekti, kot je izvedba kanalizacije v več krajih 

Občine Hoče-Slivnica in prenova cest. Gospod Cokan doda, da se najprej dela na tistih 

projektih, kjer se dobijo sofinancerska sredstva, saj je investicijskega kapitala samo do 1.5 

milijona €, zato je smotrno delati najprej tiste projekte, za katere se dobijo sofinancerska 

sredstva. Prioritetne so tudi urgentne zadeve, kar je po nareku inšpekcijskega nadzora nujno 

urediti v občini. Župan pove, da vsekakor, če se bodo dobila sredstva za izvedbo kanalizacije 

in cest, za jedilnico in kuhinjo žal ne bo možna dozidava oz. prenova, razen v primeru 

pridobljenih kakšnih namenskih sredstev za ta projekt. 

 

Gospod Cokan pove, da je možna z majhnimi stroški prenova šolske avle, kar bi privedlo do 50 

% povečanja jedilnice, kot so se tudi že pogovarjali, torej dodatnih cca 36 sedežev. To se bo do 

septembra 2019 tudi storilo in je ena izmed prioritet. Če pa se dobijo kje še dodatna 

sofinancerska sredstva za namen povečanja jedilnice in kuhinje, bo pa seveda tudi to izvedeno. 

 

Starši povedo, da otroci več ne hodijo na kosilo, saj se jih preganja in nimajo dovolj časa, da bi 

pojedli kosila, predolgo čakajo v vrsti in zato včasih niti ne gredo na kosilo. 

 

Ravnatelj pove, da so na seji Sveta zavoda v mesecu februarju že pojasnili, da neke možnosti 

obstajajo in to z manjšim posegom v prostor avle, kjer bi se namestile dodatne mize in s tem bi 

se pridobilo do 36 dodatnih mest. Izvajalec bo pogledal, kako se da najbolje izkoristi ta prostor. 

V planu je tudi sprememba odmorov med urami in sicer pred zadnjo uro ob 13.30 bo samo 5 

minutni odmor in ne več 15 minut, tako bodo učenci po zadnji uri pridobili nekaj dodatnega 
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časa za kosila. 

 

Starši izrazijo dvom in bojazen, da v kolikor se bo naredila začasna ureditev povečanja jedilnice 

v avli, da ne bo potem to postala trajna rešitev. Predstavnica 4. b razreda predlaga 

samoprispevke občanov, da bi mogoče na tak način pridobili nekaj sredstev. 

 

Župan zagotovi, da se to v zvezi z začasno ureditvijo ne bo zgodilo. Da pa je predlog 

samoprispevkov občanov dober. V preteklosti se je veliko zgradilo na tak način. Danes pa je 

vprašanje, kdo bi se takega projekta in izvedbe nabirke lotil. Nadaljuje in pove, da bo v začetku 

oktobra možen vpogled v dokumentacijo in prosi šolo ali svet staršev, da se jih spomni in 

pozove, da lahko skupaj pogledajo dokumentacijo. Pove, da občina največ sredstev nameni za 

predšolsko in šolsko vzgojo. Dodatno še pove, da se bo v prvi polovici leta 2020 točno vedelo, 

koliko sofinancerskih sredstev bodo dobili za izgradnjo kanalizacije in kako oziroma koliko bo 

ostalo za druge projekte. V kolikor pa bi se pojavil kak nov, dodaten razpis, npr. Eko sklad oz 

druga evropska sredstva, iz katerih bi lahko črpali vsaj nekaj odstotkov sofinanciranih sredstev, 

pa bi se mogoče izvedba lahko realizirala že pred letom 2023. 

 

Predsednica se vabljenima gostoma zahvali, da sta se odzvala povabilu in za podana pojasnila 

ter odgovore na vprašanja prisotnih predstavnikov staršev. 

 

 

AD4 Poročilo ravnatelja 
 

Za začetek se najprej zahvali predstavnikom razredov za ponovno zaupanje in podporo tudi v 

prihodnjem mandatu za ravnatelja in verjame, da bomo tudi v naprej dobro sodelovali in 

realizirali zastavljene naloge in projekte, vsekakor pa stvari delali v dobrobit vseh naših otrok 

in učencev. 

 

V nadaljevanju pove, da pouk poteka v skladu z zastavljenim učnim načrtom in, da je večina 

zastavljenih ciljev že realiziranih. Nadstandardni program in ostale dejavnosti so bile uspešno 

izvedene. Na strokovnem področju dajemo še naprej poudarek formativnemu spremljanju, saj 

je vedno več učiteljev vpetih v obliko formativnega učenja. Upoštevamo vzgojne načrte, ob 

morebitnih problemih hitro ukrepamo s pogovori z učenci in starši, zagovarjamo nično 

toleranco do nasilja.  

 

Tako v vrtcu in šoli smo uspešno izvedli številne projekte, kot so Eko dan ni zaman v 

sodelovanju z Občino Hoče-Slivnica, izvedli smo številne aktivnosti ob Tednu vseživljenjskega 

učenja. Gostili smo veliko zanimivih gostov, še posebej bi izpostavil našega uspešnega 

vrhunskega športnika, Primoža Rogliča, ki je pustil velik vtis na učencih. 

 

Učenci in učitelji – mentorji so tudi letos bili zelo uspešni na tekmovanjih iz znanja, kjer so 

dosegli številne vidne uvrstitve ter zlata in srebrna priznanja. Prav tako vidne uspehe dosegajo 

naši mladi športniki. Izvedli smo finale državnega prvenstva v odbojki za starejše dečke in 

osvojili 3. mesto v državi. 

 

Zaključna prireditev učencev bo 6. 6. 2019 v Kulturnem domu Hoče, zadnji dan pouka za 9. 

razrede je 14. 6. 2019, en dan prej imajo še valeto, vsi učenci zaključijo pouk 24. 6. 2019 z 

zaključno prireditvijo in podelitvijo spričeval. Tudi letos bo s strani občine organiziran Poletni 

tabor 2019. 

 

Na 2. seji je bil s strani staršev izpostavljen pouk nemščine. Ravnatelj je opravil sestanek z 

obema učiteljicama, ki sta pripravili oris poučevanja in učenja nemščine na naši šoli, ki ga je 

predstavil staršem (priloga zapisnika). 
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AD5 Potrditev cen delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv (atlasi, karte…) za šolsko 

leto 2019/20. 

 

Predsednica preda besedo vodji učbeniškega sklada, ga. Lidiji Mazgan, ki pove, da večjih 

odstopanj od lanskega šolskega leta ni, razen v 4. razredih, kjer se prenavlja program. Pove 

tudi, da je naša šola glede cen pod povprečjem pri izbranih delovnih zvezkih in da so učitelji že 

omejili ter pretehtali, kaj je res potrebno. 

 

Predstavnica za 6. razrede izrazi mnenje, da je cena vseh zvezkov in drugega učnega gradiva 

previsoka in vpraša ali so vsi delovni zvezki res potrebni. Ga. Mazgan pove, da učitelji dobro 

premislijo in izberejo stvari, ki so potrebne. V tem letu se kupijo tudi atlasi, ki se lahko 

uporabljajo več let, tudi še v srednji šoli. Atlasi seveda ne rabijo biti novi, so lahko tudi rabljeni. 

Tudi pri tehniki gre za komplet delovni zvezek skupaj z vsem materialom za pouk. Težje je 

staršem kasneje kupovati sproti in iskati material za tisto učno uro. 

 

Ker drugih vprašanj in pobud s strani staršev ni bilo, predsednica pozove prisotne h glasovanju 

glede podaje soglasja k skupni nabavni ceni delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za 

posamezne razrede. Starši soglasno potrdijo predlagan seznam. 

 

SKLEP 4: Skladno s 5. točko 12. člena Pravilnika o upravljanju učbeniških skladov (Ur. L. RS 

št. 27/17) Svet staršev podaja soglasje k skupni nabavni ceni delovnih zvezkov in drugih učnih 

gradiv za posamezen razred (seznam priloga zapisnika) (ZA 15). 

 

 

AD6 Predlogi in pobude staršev 

 

V nadaljevanju so predstavniki Sveta staršev podali predloge ali pobude. 

 

Predstavnik 3. a razreda predlaga, da naj šola in Svet staršev občino tudi v naprej opozarjamo 

glede nujnosti povečanja jedilnice in kuhinje, saj je to sedaj le začasna rešitev. Pove tudi, da 

marsikateri učenec ne gre jest, saj je v jedilnici prevelika gneča in ne pride pravočasno na vrsto, 

da se jih preganja in ne pojedo v miru vsega. 

 

Predstavnica 4. b razreda pove, da so starši dobili informacije s strani učencev, da so na šoli 

nekateri učitelji, ki žalijo učence in imajo do njih nek slab odnos. Želi, da ravnatelj na 

konferenci učiteljskega zbora spregovori o primernem odnosu učitelj – učenec. 

 

Predstavnik 5. b razreda izpostavi problematiko začasnega povečanja jedilnice, saj bo pouk v 

času kosila za spodnje učilnice izredno moten zaradi hrupa. Predlaga, da se za te ure pouk iz 

teh učilnic prestavi v druge proste učilnice, v kolikor bi bilo to izvedljivo. 

 

Predstavnica 5. c razreda izpostavi pouk nemščine in učbenikov za ta predmet. Starši so mnenja, 

da so učbeniki neprimerni, tudi pristop učiteljic naj bo bolj strokoven, saj še zmeraj pojejo 

pesmice, učenci nimajo osnov, ne znajo dovolj jezika, imajo pa kljub vsemu vsi odlično oceno.  

Zanima jih tudi ali je dokončno odločeno, da se denar od zbranega papirja porabi za zaključne 

ekskurzije.  

Ravnatelj pove, da je glede poučevanja nemščine že podal odgovor, da pa je glede porabe 

denarja bil sprejet sklep, da se ta zbrani denar porabi za zaključne ekskurzije. 

 

Predstavnico 6. a razreda zanima po kakšnih kriterijih se sestavljajo manjše skupine.  

Ravnatelj pove, da se učitelji dogovorijo glede sestave skupin na strokovnih aktivih. 
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AD7 Razno 

 

Ravnatelj se ob koncu zahvali za podporo in pomoč v tem šolskem letu, za vso udeležbo na 

sejah ter za dobre predloge predstavnikov razredov. Zahvali se tudi predsednici za uspešno 

vodenje Sveta staršev. Vsem želi prijetno in dolgo poletje.  

 

Tudi predsednica se lepo zahvali vsem za udeležbo in jim zaželi brezskrbne počitnice. 

 

Seja Sveta staršev se zaključi ob 19.30. 

 

 

 

 Zapisnikarica:      Predsednica Sveta staršev: 

 ga. Martina Fras     ga. Nataša Muršek Lubanjšek 

 

 

 

 

Priloge:   

- Seznam prisotnosti 

- Poročilo ravnatelja 

- Oris poučevanja in učenja nemščine 

- Seznam izbora delovnih zvezkov za šolsko leto 2019/2020 


